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Styrelsen tror på att de genomiska avelsvärdena är den rätta vägen för framtiden. Man måste 
komma ihåg att framstegen är större med genomisk selektion än traditionell ungtjursanvändning, 
och att vänta på enbart en avkommebedömning skulle göra att vi tappar värdefull tid att nå 
avelsframsteg. SRB-populationen är mindre och spretigare än Holsteinpopulationen vilket resulterar i 
en lägre säkerhet. Samtidigt håller styrelsen med om att det funnits problem med framsteget med de 
genomiska värdena som inte varit som förväntat. När NAV ändrar metod för avelsvärderingen till 
Single Step är förhoppningen att framsteget kommer att förbättras.  
 
Styrelsen tycker också att tjurmödrarna i framtiden bör vara bättre avkastningsmässigt än vad de är 
idag och produktionen får inte skilja sig allt för mycket för att vara konkurrenskraftig som ras. Samt 
att informationen om tjurmödrarna är otillräcklig i Växas dosshop. Det är viktigt att man får ta del av 
information om tjurmödrarna, dels för lantbrukare, dels att det skapar ett mervärde vid 
dosförsäljningen.  
 
Säkerheten med de genomiska testerna kan också öka desto fler som testar sina djur, även att öka 
andelen test på äldre kors avkommor för att hitta de avelsmässigt intressanta djuren och som ett led 
i detta att Växas personal i högre utsträckning erbjuder att ta genomiska tester i besättningar med 
intressanta individer, där lantbrukaren av olika anledningar inte gör det själv. 
 
Styrelsen föreslår stämman besluta 
 
Att: Bifalla motionen 

Att: Styrelsen ges i uppdrag att överlämna motionen till VikingGenetics röda avelskommitté samt 

Växas avelsråd 


